
Protokół Nr 163

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 15 lipca 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 900
. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 160 oraz Nr 161 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia

Powiatowi Włoszczowskiemu przygotowani realizacji zadania

publicznego z zakresu kultury.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

b) udzielenia pełnomocnictwa Wicestaroście Koneckiemu do składania

oświadczeń woli w zakresie czynności faktycznych i prawnych

związanych z realizacją Rządowego Funduszu Polski Ład: Program

lnwestycj i Strategicznych.

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.
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Zarząd przyjął protokoły Nr 160 oraz Nr 161 posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3

Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Powiatowi

Włoszczowskiemu przygotowania i realizacji zadania publicznego z zakresu

kultury. Poinformował Zarząd, że Powiat Włoszczowski - koordynator projektu

przedłożył partnerom wzór projektu uchwały, w którym rodzaj zadania nie był

zgodny z nazewnictwem użytym w złożonym wniosku t.j założone do realizacji

zadanie nie jest zadaniem z zakresu promocji tylko zadaniem z zakresu kultury.

Dodał, że podjęcie przedmiotowej uchwały jest niezbędne w celu zawarcia

porozumienia z powiatami - Włoszczowskim, Kieleckim i Jędrzejowskim.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

W związku z krótkim terminem związanym z podpisaniem porozumienia

Zarząd postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu

o zwołania sesji Rady Powiatu w celu podjęcia niniejszej uchwały.

Ad. 4

a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany zostały przygotowane w związku

z otrzymaniem dotacji celowych na realizację zadań z zakresu

administracji rządowej t.j. na gospodarowanie gruntami Skarbu Państwa

oraz dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Pozostałe

zmiany to przesunięcia planowanych kwot wydatków pomiędzy

rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej. Zaproponowała, aby

w planie finansowym Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3

w Końskich przesunąć środki z oszczędności na wynajmie hali sportowej

w okresie pandemii COVID-19 (kwota 30 000 zł) na wykonanie nowych

podłóg w budynku willowym szkoły. Nadmieniła, że jest to budynek

2



dydaktyczny, w którym zostanie wykonane pokrycie dachu. Dodała, że

obecnie użytkowana podłoga jest stara i bardzo zniszczona, w tym przez

podciekającąwodę.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 69/2021 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarząduw sprawie udzielenia pełnomocnictwaWicestarościeKoneckiemu

do składania oświadczeń woli w zakresie czynności faktycznych

i prawnych związanych z realizacją Rządowego Funduszu Polski Ład:

Program Inwestycji Strategicznych. Omówiła zakres nadawanego

upoważnienia. Oznajmiła, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd nadał

pełnomocnictwo Panu Staroście, ale w przypadku jego nieobecności

niemożliwe jest dokonanie jakichkolwiek czynnoser związanych

z realizacją zadań współfinansowanych z Funduszu i związku z tym dobrze

jest upoważnić drugą osobę. Dodała, że w zakresie spraw finansowych

dodatkowo upoważnionoPanią Wiolettę Turalską.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 70/2021 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5

W sprawach różnych:

• W związku z konferencją online dotyczącą Rządowego Funduszu Polski

Ład: Program Inwestycji Strategicznych omówiono propozycje zadań

drogowych do realizacji w ramach w/w programu.
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• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o umowę w zakresie

uruchomienia Filii Wydz. Komunikacji Transportu Starostwa

w Radoszycach.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że umowa

została sprawdzona i do końca tygodnia zostanie podpisana.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 935 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
\

........................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

................if......
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